
Referat

af

bestyrelsesmødet i Holte ski onsdag d. 15. maj 2024 kl. 18.00 i Foreningshuset.

Til stede: Jørgen Jørgensen, Bjarne Rasmussen, Anders Laursen, Susanne Vestergaard, Jørgen Castenschiold.

Afbud fra: Niels Balle, Annelone Jensen.

1. Introduktion til nye Medlemmer: 

Jørgen J gennemgik et organisationsdiagram med

a) Holte ski og Langrends- og alpinudvalg

b) Kommunen, Skiforbundet og AKD (alpint kraftcenter Danmark)

c) Dansk idrætsforbund og FIS

d) Og omtalte nogle faste begivenheder som Kongevejsløb (september), meddelelse til kommunen om 

forventet medlemstal det følgende år (oktober), regnskabet og dets underskrifter (januar-februar), 

ture, generalforsamling (april).

2. Fordeling af opgaver

a). Kasserer: Annelone Jensen inkl. kontakt til kulturforvaltning om økonomien.

b). Sekretær: Jørgen Castenschiold

c). kontakt til Foreningsadministrator: på sigt Susanne Vestergaard

d).  Hjemmesiden: Niels Raagaard og Erland Kongsdal

e).  Kontaktperson til ski-fitness: Jørgen Castenschiold

 3. Økonomisk status.

Jørgen C gennemgik den udsendte/udleverede økonomirapport. Der blev spurgt til udendørs 

sommergymnastik de 3 første onsdage i juni måned med Petter. Der var 7 tilmeldte og der er økonomi (inden 

for budgettet) til det. Blev godkendt. Bliver fra 18.15 – 19.15.

Jørgen C oplyste, at der på foreningsadministrator lige nu er 316 medlemmer. Jørgen J oplyste at der mangler 

indmeldelse fra 2-4 personer, som har givet tilsagn. Susanne blev opfordret til at tale med OK-øst om deres 

interesse i at deltage i vores gymnastik

Jørgen J oplyste, at Annelone nu har adgang til Foreningsadministrator.

Jørgen C oplyste, at overdragelse til Annelone afventer at Danske bank giver hende adgang til klubbens 

konti. Ventetid: 2-3 uger.

4. Strategiarbejde.

Kim Bremer (konsulent i DSkiF) har til at hjælpe os inden sommerferien. Vi foreslår følgende datoer: 28/5, 

24/6, 25/6.

5. Kommende ture.



Turene til Isaberg er formelt på plads. Mangler at blive lagt på hjemmesiden.

Turene til Gålå er på plads.

Den fælles (alpin og langrend) familietur i uge 7 (og som styres af bestyrelsen) mangler en lokation og en 

turleder. Vi besluttede at reservere plads i Trysil. Vi vil tale med Henrik Oksholm.

6. Orientering fra Skiforbundet.

Det var et tamt repræsentantskabsmøde i tirsdags. Kun ca. 20 deltagere og kun 3 klubber til stede. Forbundet 

vil ansætte en elitechef som skal være buffer mellem forældre/atleter og de frivillige.

Forbundet vil afholde informationsmøde med de enkelte klubber (enkeltvis) efter sommerferien.

Jørgen J vil sørge for at en fejl i et referat bliver rettet.

7.  kommende møder.

Beslutning udsat til mødet 18/6.

8. Gamle referater.

Erland har lånt mange gamle referater til arbejdet med sin seneste bog. Aftalt, at Jørgen C bringer dem til 

Holte, når han besøger Annelone i forbindelse overdragelse af kassererjobbet.

9. Eventuelt.

Intet.

Mødet slut ca. 20.45.

Referent: Jørgen C


